

Praktiskt möte Malmgården den 2:a oktober 2017

Vello ledde mötet. Det inleddes med en tyst stund, varefter Joakim.S läste ingressen. Därefter läste Joakim.S traditionerna och efter det följde en kort delningsrunda. Slutligen läste Mika inledningstexten. Efter det övergick gruppen till att behandla dagens frågor.

1. Övriga frågor anmäls

Följande övriga frågor anmälades:

1. Fika efter mötena!?
2. Förslag: Studiecirkel / Storabokenmöte efter lördagars förmiddagsmöten
3. Namnunderskrifter för nya firmatecknare
4. VGV som inspirationskälla till servicevilja

b. Fastställande av dagordning

Dagordningen till dagens möte fastställdes.

c. Protokoll från föregående möte

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna.

d. Mötesrapportering

Måndagar – Stegmöte. Simon / Larsa. Fungerar bra.

Tisdagar – Tacksamhet och vinster i nykterheten. Stefan Fungerar bra. Deltagandet ökar. Servicevilliga önskas.

Onsdagar – Talarmöte. Ruben och David samt talarbokaren Björn. Fungerar bra. Deltagandet ökar.

Torsdagar – Traditioner och koncept, även praktiska möten och gruppsamvetsmöten. Ove berättar att han framöver inte kommer att delta lika frekvent som tidigare på torsdagar och söker därför några som känner för att ta över från Ove och David, med tradition & konceptmötena. Han tycker att Malmgårdsgruppen bär ett ansvar för detta i och med att Malmgården var Sveriges första traditionsenliga AA-grupp.

Fredagar – Andlig utveckling. Nisse och Joakim B. Fina möten. Deltagandet ökar.

Lördagar fm (kl 10.00) – Göran. På mötena kommer man överens om vem som ska öppna på nästa lördag. 6-8 personer på mötena.

Lördagar kväll – Dagliga reflexioner. Joakim S och Björn. Fungerar bra.

Söndagar – Boktalarmöte. Micke och Vello. Välbesökt möte.

e. Tjänare rapporterar och väljs

a. GSR och vice GSR

Gruppen saknar vice GSR. ÖRIK har lagts ned men man håller på att starta upp en informationskommitté för Stockholmsområdet, Kommittén för

samarbete och information AA-Storstockholm. Nästa möte blir den 18:e november 14:00 – 16:00 i Kyrkan vid Brommaplan.

Ryktet om att krets 1 ska upplösas är nu avröjt. Informationen säger att man nu har löst problemet och hittat servicevilliga personer.

Kretsen hade gruppsamvetsmöte den 31 oktober på temat Vår gemensamma välfärd (VGV).

b. Kassör, vice kassör och ekonomifrågor

Anette blev vald till kassör med som Vello uttrycker det: ett ljudligt, unisont rungande "JA"! Så nu söker gruppen även en vice kassör.

c. Sekreterare och vice sekreterare

Mickes valdes som sekreterare. Vill man ha protokollen på mail så ger man sin mailadress till Micke. S som lägger till adressen på sändlistan.

Vice sekreterare sökes.

d. Litteraturansvarig

Hans ansvarig. Bokförrådet är välfyllt.

e. Inköpsansvarig

Pelle sköter det bra. Nisse pratar med Pelle om att inte göra så stora inköp åt gången. Det blir svårt att hitta det man ska ha i skåpet. Tätare inköpsintervaller är att föredra.

f. Nykomlingsansvarig

Stefan fixar nykomlingskuvert. Information till biblioteket på Hornsbruksgatan är nu ordnat.

g. Web-ansvarig och vice web-ansvarig

Joakim S ansvarig. Sidan uppdateras regelbundet, nu även med protokoll från praktiska resp. gruppsamvetsmöten.

f. Femte traditionen

Kretsen besök på Capiro Maria på torsdagar klockan 13:00 har numera begränsats av dem till den första och tredje (och i förekommande fall den femte) torsdagen i varje månad.

På onsdagkvällar klockan 18:00 går frivilliga nyktra alkoholister upp till avgiftningen på St: Görans sjukhus.

Telejouren söker ständigt folk. Även ledsagare sökes. Är man intresserad av att göra service går man på praktiskt möte på Servicekontoret första onsdagen i varje månad. Vi för budskapet vidare varje kväll 19:30

7. Namnförslag på tjänare i krets och region

Östra regionen söker en vice sekreterare. Många vakanser i olika kommittéer.

8. Övriga frågor

- a. Fika efter mötena. Joakim har redan provat det på lördag kvällsmöte med gott resultat. Mötesledarna kan avslutningsvis även de andra dagarna fråga gruppen om samtycke.

- b. Förslag: Studiecirkel / Storabokenmöte efter lördagars förmiddagsmöten. Lena och Joakim. S har föreslagit någon form av studiecirkel/kurs efter förmiddagsmötet på lördagar, eftersom vi fortfarande har tid i Malmgårdsrummet 11:15 – 13:00 skulle det passa bra då. Lena skall undersöka under lördag fm mötet om intresse finns. Joakim och Lena pratar ihop sig och presenterar vid nästa prkt.möte ett förslag till ett lämpligt "format".
- c. Namnunderskrifter för nya firmatecknare. Denna punkt utgår då det i skrivande stund kommer att utredas.
- d. VGV som inspirationskälla till servicevilja. Punkten hänskjuts till nästkommande prkt.möte pga. Tidsbrist.

9. Nästa praktiska möte

Torsdagen den 7:e december

10. Mötets avslutande

GSR Vello tackade de 15 närvarande och mötet avslutades med sinnesrobönen.

Vid protokollet / Micke. S